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من یک یهودی به دنیا آمدم و زمانی که بزرگتر شدم به شک افتادم. اما اکنون بر این باورم که مذهب خیلی اهمیت دارد.

با ارسال مطلبی بر روی فیس بوک در روز کریسمس؛ 

مارک زاکربرگ، بنیانگذار شبکه اجتماعی فیسبوک در روز کریسمس با ارسال مطلبی بر روی این سایت از بازگشت خود به
سمت خدا خبر داد.

به گزارش اسپاداناخبر به نقل از هافینگتونپست، زاکربرگ سالها خود را با عنوان یک انسان بیدین معرفی کرده بود اما در
پست فیسبوکی خود نوشت: کریسمس مبارک! عید اخلاص مبارک! از طرف من، پریسیلا و مکس.

وی در پاسخ به یک نظردهنده که مگر شما بیدین نیستید؟ نوشت: نه من یک یهودی به دنیا آمدم و زمانی که بزرگتر شدم به
شک افتادم. اما اکنون بر این باورم که مذهب خیلی اهمیت دارد.

زاکربرگ به سوالات دیگر در مورد اعتقاداتش پاسخ نداده است. وی و همسرش اغلب بصورت علنی ارزشهای اخلاقی خود را
مورد بحث قرار داده اند. برای مثال آنها یک سال قبل طی یکی از بزرگترین کمکهای بشردوستانهشان، در نامه بلندی در
زمان تولد دخترشان متعهد شدند 99 درصد از سهام فیسبوک را که در آن زمان حدود 45 میلیارد دلار بود، برای کمکهای

خیریه اختصاص دهند.

آنها همچنین به تازگی با پاپ فرانسیس، رهبر کاتولیکهای جهان دیدار کرده و به بحث در مورد ارائه فناوری ارتباطی به
بخشهای فقیر جهان پرداختهاند.
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